

JEI SmartTree Learning Center

條款及細則 T&C

1. 因任何事而未能出席，均不設補堂或退款安排。

No make-up or refund will be arranged for any reason.

2. 當八號或以上颱風訊號或黑色暴雨警告懸掛時，活動將會改期，並不會安排退款。如颱風訊號或暴雨警告在活動前 3 小時減弱，活動將會如期進行。在紅色暴雨警告及三號颱風信號下，課堂將如常進行。

Activities will be rescheduled when black rainstorm warning, typhoon signal No. 8 and/or above is hoisted. No refund will be arranged. Otherwise, activities will be conducted as usual in three hours after warnings are lowered or removed. Activities will be conducted as usual during Typhoon Signal No. 3 and Red Rainstorm Warning.

3. 如活動因疫情嚴峻的關係而受影響，活動將會改期，並不會安排退款。

Activities will be rescheduled due to the severe COVID-19 epidemic, and no refund will be arranged.

4. 所有參加本中心的活動的參與者須自行承擔風險，所有參與者於活動中所造成的任何損失，損害或傷害，本中心概不負責。

Smart Tree Learning Center is not responsible for any causes of injuries, damages or loses resulted by students who join the activities.